
 

УКРАЇНА 

МІСЦЕВЕ САМОВРЯДУВАННЯ 

СОФІЇВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА  
СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

ВОСЬМОГО СКЛИКАННЯ 

ОДИНАДЦЯТА СЕСІЯ  
 

ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання  11 сесії селищної ради 

 

 

смт Софіївка                                                               28 липня 2021 року 

Всього обрано: 26 депутатів 

Присутні: 19 депутатів 

                                                                                                   (список додається). 
Пленарне засідання  11 сесії селищної ради відкрив та вів селищний 

голова Сегедій П.Ю. 
На пленарному засіданні 11 сесії присутні: начальник фінансового відділу 

селищної ради Приходько Л.О., начальник відділу комунальної власності та 
правового забезпечення виконавчого комітету Софіївської селищної ради             
Акастьолова Л.П., начальник відділу освіти виконкому селищної ради 
Мазенко В.А., начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 
виконавчого комітету Софіївської селищної ради Ісаєва Г.Г.,  головний 
спеціаліст відділу контролю за додержанням  законодавства про працю, 
оподаткування та регулювання  земельних відносин виконкому селищної ради 
Ільїна Р.І., головний спеціаліст з кадрових питань виконкому селищної ради 
Моренко Г.Г., директор КП «Софіївська центральна лікарня» Лейченко С.А. 

Сегедій П.Ю. повідомляє про те, що для ведення протоколу пленарного 
засідання 11 сесії селищної ради необхідно обрати секретаря пленарного 
засідання.   

Запрошені: керівник Криворізької східної окружної прокуратури Шелест 
Роман Миколайович, виконуюча обов’язки начальника Софіївського відділу 
Криворізької східної окружної прокуратури Чумак Вікторія Анатоліївна. 

Надійшла пропозиція обрати секретарем пленарного засідання секретаря 
селищної ради Назаренко Л.І. Інших пропозицій не надійшло.  



(Головуючий ставить  пропозицію  на голосування- про обрання Назаренко Л.І. 
секретарем пленарного засідання) 

Результат голосування: «за» - 18   «проти»-немає, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- Назаренко Л.І. 

Ведення протоколу пленарного засідання сесії здійснює секретар 
селищної ради Назаренко Л.І. 
Селищний голова оголошує  11 сесію Софіївської селищної ради 
відкритою. (Лунає Державний Гімн України). 
Сегедій П.Ю. цікавиться в депутатів чи всі знайомі з проєктом порядку 
денного 11 сесії селищної ради VIIІ скликання.  
Голова пленарного засідання пропонує включити до порядку денного 
питання, потреба розгляду якого виникла після підписання розпорядження про 
скликання 11 сесії селищної ради, а саме: 

- Про внесення змін до рішення селищної ради від 26.05. 2021 №302-8/VIII 

«Про затвердження інших субвенцій з місцевого бюджету, що надаватимуться 
з Софіївського селищного бюджету у 2021 році». 

- Про затвердження структури та штатної чисельності закладів культури 
Софіївської селищної ради. 

- Про делегування повноважень селищному голові Сегедію П.Ю. 
(Головуючий ставить питання на голосування- про включення даних питань 
до проєкту порядку денного пленарного засідання) 
Результат голосування: «за» -15,   «проти»-4, «утрималися»-немає, «не 
голосували»- 0. 

 

Отже, на розгляд сесії вносяться такі питання: 
1. Про виконання місцевого бюджету Софіївської селищної 

територіальної громади за І півріччя 2021 року. 
2. Про внесення змін  до рішення селищної ради від 16.12.2020 

№114-3/VІІІ «Про місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021 рік». 

3. Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 
комунальних підприємств Софіївської селищної ради на 2019-2021 роки. 

4. Про внесення змін до рішення селищної ради від 26.05. 2021 
№302-8/VIII «Про затвердження інших субвенцій з місцевого бюджету, що 
надаватимуться з Софіївського селищного бюджету у 2021 році». 
Доповідає: начальник фінансового відділу Софіївської селищної ради 
Приходько Л.О. 



             5. Про внесення змін до рішення селищної ради від 16 грудня 2020 року 
№89-3/VІІІ «Про затвердження Програми фінансової підтримки КП 
«Софіївська ЦЛ» на 2021 року» 

Доповідає: директор КП «Софіївська центральна лікарня» Лейченко С.А. 
            6. Про списання майна комунальної власності Софіївської селищної 
ради. 
             7. Про приймання майна до комунальної власності Софіївської 
селищної територіальної громади. 
             8. Про передачу комунального майна Софіївської селищної ради. 

     9. Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради від 
20.11.2020 №22-2/VIII «Про затвердження Регламенту Софіївської селищної 
ради VIII скликання» 

Доповідає: начальник відділу комунальної власності та правового 
забезпечення виконавчого комітету Софіївської селищної ради             
Акастьолова Л.П. 

10. Про затвердження структури та штатної чисельності закладів 
культури Софіївської селищної ради. 
Доповідає: начальник відділу культури, туризму, молоді та спорту 
виконавчого комітету Софіївської селищної ради Ісаєва Г.Г. 

11.  Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Софіївська опорна загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів». 
Доповідає: начальник відділу освіти виконавчого комітету Софіївської 
селищної ради Мазенко В.А. 
            12. Про затвердження технічної документації із  землеустрою щодо 
встановлення меж земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. 

   13. Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва житлового будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

    14. Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 

    15. Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення фермерського господарства. 

    16. Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва. 

    17. Про передачу земельних ділянок в комунальну власність. 
    18. Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в постійне користування КП «Софіївське» для 
розміщення твердих побутових відходів. 



     19. Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 

     20. Про надання дозволу на виготовлення  проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства та передачу її у власність. 

     21. Про надання дозволу на виготовлення технічної документації із 
землеустрою щодо встановлення меж частини земельної ділянки, на яку 
поширюється право сервітуту, з метою надання її в користування фізичній 
особі по договору особистого строкового сервітуту. 

     22. Про вилучення земельної ділянки за добровільною відмовою. 
     23. Про внесення змін в рішення сесії ради. 

     24. Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки 
земельної ділянки з метою викупу у власність. 

    25. Про надання дозволу на виготовлення  проекту землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для розміщення та експлуатації основних, 
підсобних і допоміжних будівель і споруд технічної інфраструктури та 
передачу її в оренду. 
              26. Про надання дозволу на виготовлення детального плану частини 
території земельної ділянки. 
Доповідає: головний спеціаліст відділу контролю за додержанням 
законодавства про працю, оподаткування та регулювання земельних відносин 

виконавчого комітету Софіївської селищної ради Ільїна Р.І. 
              27. Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради від 28 
лютого 2018 року №1692-32/VII. 

Доповідає: заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих 
органів ради Масько А.О. 

        28. Про делегування повноважень селищному голові Сегедію П.Ю. 
Доповідає: головний спеціаліст з кадрових питань виконавчого комітету 
Софіївської селищної ради Моренко Г.Г. 

        29. Різне. 
 

Пропозиція головуючого: затвердити порядок денний в цілому. 
Результат голосування: «за» - 15,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, 

не голосували: - немає. 
Затверджується регламент роботи сесії.   
Результат голосування: 
 «за» - 19,   «проти»-немає, «утрималися»-немає, не голосували: - немає. 

 



1.СЛУХАЛИ: Про виконання місцевого бюджету Софіївської селищної 
територіальної громади за І півріччя 2021 року. 
ВИСТУПИЛИ: Приходько Л.О.- начальник фінансового відділу Софіївської 
селищної ради, яка ознайомила депутатів із звітом про виконання місцевого 
бюджету Софіївської селищної територіальної громади за І півріччя 2021 року. 
 Дала відповіді на запитання депутатів.  

Бугайчук Р.Я.- член постійної комісії селищної ради з питань фінансів, 
бюджету, планування соціально-економічного розвитку, інвестицій та 
міжнародного співробітництва, який повідомив про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик 
С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко 
В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  
Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В.. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 907-11/VIIІ додається. 

 

2.СЛУХАЛИ: Про внесення змін  до рішення селищної ради від 16.12.2020 
№114-3/VІІІ «Про місцевий бюджет Софіївської селищної територіальної 
громади на 2021 рік». 
ВИСТУПИЛИ: Приходько Л.О., яка ознайомила депутатів із змінами до 
рішення селищної ради від 16.12.2020 №114-3/VІІІ «Про місцевий бюджет 
Софіївської селищної територіальної громади на 2021 рік». Дала відповіді на 
запитання депутатів.  

Бугайчук Р.Я., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 



УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 908-11/VIIІ додається. 

 

3.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до Програми фінансової підтримки 
комунальних підприємств Софіївської селищної ради на 2019-2021 роки. 
ВИСТУПИЛИ: Приходько Л.О., яка ознайомила депутатів із змінами до 
Програми фінансової підтримки комунальних підприємств Софіївської 
селищної ради на 2019-2021 роки. Ознайомила з проєктом рішення та 
додатками до нього. 

Бугайчук Р.Я., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 909-11/VIIІ додається. 

 

4.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 26.05. 2021 
№302-8/VIII «Про затвердження інших субвенцій з місцевого бюджету, що 
надаватимуться з Софіївського селищного бюджету у 2021 році». 
ВИСТУПИЛИ: Приходько Л.О., яка ознайомила депутатів із змінами до 
рішення селищної ради від 26.05. 2021 №302-8/VIII «Про затвердження інших 
субвенцій з місцевого бюджету, що надаватимуться з Софіївського селищного 
бюджету у 2021 році». Ознайомила з проєктом рішення та додатками до нього. 

Бугайчук Р.Я., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 



проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 910-11/VIIІ додається. 

 

5.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення селищної ради від 16 грудня 2020 
року №89-3/VІІІ «Про затвердження Програми фінансової підтримки КП 
«Софіївська центральна лікарня» на 2021 року». 

ВИСТУПИЛИ: Лейченко С.А., яка ознайомила депутатів із змінами, які 
необхідно внести до  рішення сесії селищної ради від 16.12.2020р. №89-3/VІІІ 
«Про затвердження Програми фінансової підтримки КП «Софіївська 
центральна лікарня» на 2021 рік». 

Бугайчук Р.Я., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії. 

Комісія рекомендує  розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 911-11/VIIІ додається. 

 

6.СЛУХАЛИ: Про списання майна комунальної власності Софіївської 
селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 
яка повідомила про те, що враховуючи Положення про порядок списання 
об’єктів комунальної власності Софіївської селищної об’єднаної 
територіальної громади, затвердженого рішенням Софіївської селищної ради 
від 28.08.2019 № 2552-49/VII, лист Комунального підприємства «Софіївське» 

від 14.07.2021 № 145 та додатковий пакет документів, селищна рада вирішила 

надати комунальному підприємству «Софіївське» дозвіл на списання з 
балансу водонапірної башти (інвентарний номер 1030062, рік побудови та 
введення в експлуатацію 1972 рік, первісна вартість 9477,75 грн., залишкова 
вартість 0 грн.,) розташованої в смт Софіївка, вул. Больнична. Ознайомила з 
проєктом рішення. 
Рудніцький О.З. - член постійної комісії з питань комунальної власності, 
житлово-комунального господарства, енергозбереження та транспорту, який 
повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії 



і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 912-11/VIIІ додається. 

 

7.СЛУХАЛИ: Про приймання майна до комунальної власності Софіївської 
селищної територіальної громади. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 
яка повідомила про те, що враховуючи рішення  Дніпропетровської обласної 
ради від 16.06.2021 № 84-6/VIII «Про деякі питання управління майном, що 
належить до спільної власності територіальних громад сіл, селищ, міст 
Дніпропетровської області» та наказ Департаменту капітального будівництва 
Дніпропетровської обласної державної адміністрації № 164-ОД від 29.06.2021, 

селищна ради  вирішила прийняти зі спільної власності територіальних громад 
сіл, селищ, міст Дніпропетровської області з балансу Департаменту 
капітального будівництва Дніпропетровської обласної державної 
адміністрації введений в експлуатацію об’єкт «Будівництво амбулаторії на 1 
лікаря з житлом за адресою: Дніпропетровська область, Софіївський район, с. 
Миколаївка, вул. Квітнева, 1А» балансовою вартістю 10 744 929,00 грн. 
(десять мільйонів сімсот сорок чотири тисячі дев’ятсот двадцять дев’ять 
гривень) до комунальної власності Софіївської селищної територіальної 
громади на баланс Комунального некомерційного підприємства «Софіївський 
центр первинної медико-санітарної допомоги» Софіївської селищної ради 
Софіївського району Дніпропетровської області. Ознайомила з проєктом 
рішення. 

Рудніцький О.З. - член постійної комісії з питань комунальної власності, 
житлово-комунального господарства, енергозбереження та транспорту, який 
повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії 
і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  



Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 913-11/VIIІ додається. 

 

8.СЛУХАЛИ: Про передачу комунального майна Софіївської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 
яка повідомила про те, що Керуючись законами України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», «Про передачу об’єктів права державної та 
комунальної власності», Бюджетним кодексом України, селищна рада 
вирішила передати з балансу Комунального закладу «Софіївський центр 
соціальних служб для сім’ї, дітей та молоді» на баланс Комунального закладу 
«Центр надання соціальних послуг» комунальне майно на загальну суму 
125198,18 грн згідно додатку. Ознайомила з проєктом рішення. 

Рудніцький О.З. - член постійної комісії з питань комунальної власності, 
житлово-комунального господарства, енергозбереження та транспорту, який 
повідомив про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії 
і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 914-11/VIIІ додається. 

 

9.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради від 
20.11.2020 №22-2/VIII «Про затвердження Регламенту Софіївської селищної 
ради VIII скликання». 

ВИСТУПИЛИ: Акастьолова Л.П.- начальник відділу комунальної власності 
та правового забезпечення виконавчого комітету Софіївської селищної ради, 



яка повідомила про те, що в зв’язку зі змінами в законодавстві України назріла 
потреба внести зміни до Регламенту Софіївської селищної ради VIII 

скликання. Ознайомила із змінами до Регламенту та з проєктом рішення. 
Бугай М.П.- заступник голови постійної комісії з питань прав людини, 
законності, депутатської діяльності, етики та регламенту, який повідомив про 
те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії і 
комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 915-11/VIIІ додається. 

 

10.СЛУХАЛИ: Про затвердження структури та штатної чисельності закладів 
культури Софіївської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Ісаєва Г.Г.- начальник відділу культури, туризму, молоді та 
спорту виконавчого комітету Софіївської селищної ради, яка повідомила про 
те, що з метою забезпечення  повноцінної  діяльності відділу культури, 
туризму, молоді та спорту та комунальних закладів відділу культури  селищна 
рада вирішила внести зміни до структури та штатної чисельності комунальних 
закладів культури Софіївської селищної ради. Ознайомила з проєктом рішення 
та додатками до нього. 

Зубко В.В.- секретар постійної комісії з гуманітарних питань, яка 
повідомила про те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної 
комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному 
засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 916-11/VIIІ додається. 



11.СЛУХАЛИ: Про внесення змін до установчих документів Комунального 
закладу «Софіївська опорна загальноосвітня школа І-ІІІ ступенів». 
ВИСТУПИЛИ: Мазенко В.А.- начальник відділу освіти, яка повідомила про 
те, що Відповідно до законів України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», «Про освіту», «Про повну загальну середню освіту» селищна рада 
вирішила змінити назву юридичної особи КОМУНАЛЬНИЙ ЗАКЛАД 
«СОФІЇВСЬКА ОПОРНА ЗАГАЛЬНООСВІТНЯ ШКОЛА І-ІІІ СТУПЕНІВ» 
СОФІЇВСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ СОФІЇВСЬКОГО РАЙОНУ 
ДНІПРОПЕТРОВСЬКОЇ ОБЛАСТІ (код ЄДРПОУ 26239448), з урахуванням 
скороченого найменування КЗ «СОФІЇВСЬКА ОПОРНА ЗОШ І-ІІІ СТ.» на 
Софіївський ліцей Софіївської селищної ради Дніпропетровської області, 
скорочене найменування - Софіївський ліцей. Ознайомила з проєктом рішення 
та додатками до нього. 
Зубко В.В., яка повідомила про те, що дане питання розглядалося на засіданні 
постійної комісії і комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Після обговорення голова пленарного засідання вніс пропозицію 
схвалити проєкт рішення в цілому та прийняти рішення з даного питання в 
запропонованій у проєкті редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко В.В., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач 
Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В. 
проти- немає, «утрималися»- немає., «не голосували» -Ащаулов В.В., Ащаулов О.В. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 917-11/VIIІ додається. 

 

12.СЛУХАЛИ: Про затвердження технічної документації із  землеустрою 
щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі та передачу 
її у власність. 

ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І.- головний спеціаліст відділу контролю за 
додержанням  законодавства про працю, оподаткування та регулювання  
земельних відносин виконкому селищної ради, яка повідомила про те, що в 
селищну раду надійшли заяви від гр. Берлізової Л.О., Бугайової А.С., Гаценко 
С.В., Капітонової Т.А., Мазикіної П.Д., Малєєвої Н.О., Мельникова В.М., 
Носевич М.А., Перченка О.К., Печатникова І.М., Погорілого А.В. та Погорілої 
Н.С., Рибалкіної М.Т., Рухадзе Н.І., Сердюк С.Т., Соколовської Н.М., Степури 
Д.Д., Харіна Б.В., Харченко С.О. та Корольчук В.П., Яцького О.В. з проханням 
затвердити їм технічну документацію із  землеустрою щодо встановлення меж 



земельної ділянки в натурі та передачу її у власність. Ознайомила з проєктами 
рішень. 

Кравченко В.І. -голова постійної комісії з питань земельних відносин, 
будівництва та архітектури, який повідомив про те, що дане питання 
розглядалося на засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№ 918-11/VIIІ, 919-11/VIIІ, 
920-11/VIIІ, 921-11/VIIІ, 922-11/VIIІ, 923-11/VIIІ, 924-11/VIIІ, 925-11/VIIІ, 
926-11/VIIІ, 927-11/VIIІ, 928-11/VIIІ, 929-11/VIIІ, 930-11/VIIІ, 931-11/VIIІ,  
932-11/VIIІ,  933-11/VIIІ,  934-11/VIIІ,  935-11/VIIІ,  936-11/VIIІ,  937-11/VIIІ  
додаються. 

13.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для будівництва житлового будинку, господарських 
будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Гаркуші В.І., Госала Д.О., Госало О.О., Госало С.П., 
Качана В.В., Коваленко С.М., Коржа О.В., Костяннікової М.В., Ладонкіна 
М.А., Павляк Т.С., Пересунька О.М., Романенко І.А., Сінютіна С.С.  
  з проханням затвердити їм проєкти землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва житлового будинку, господарських будівель та 
споруд для подальшої передачі у власність. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 

пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 
Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 

цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  938-11/VIIІ,  939-11/VIIІ,  



940-11/VIIІ,  941-11/VIIІ,  942-11/VIIІ,  943-11/VIIІ,  944-11/VIIІ,  945-11/VIIІ,  
946-11/VIIІ,  947-11/VIIІ,  948-11/VIIІ,  949-11/VIIІ,  950-11/VIIІ  додаються. 

14.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення особистого селянського господарства для 
подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Берлізова І.А., Берлізової Л.О., Гаркуші В.І., Госала 
Д.О., Госало О.О., Довженка В.М., Довженко О.С., Качана В.В., Качан Л.І., 
Копцюх О.А., Коржа О.В., Кравця Ю.О., Ладонкіна М.А., Мазикіної П.Д., 
Макоди О.М., Музиченко Л.О., Павляк Т.С., Пелипенка А.А., Перченка О.К., 
Пішульова Є.А., Пунтус Н.С., Степури Д.Д., Супереки В.В., Шемчука В.С., 
Яцького О.В. з проханням затвердити їм проєкти землеустрою щодо 
відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства для подальшої передачі у власність. Ознайомила з проєктами 
рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Депутат Рудніцький О.З поцікавився: хто з учасників АТО отримає 
земельні ділянки для ведення особистого селянського господарства для 

подальшої передачі у власність? 

На його запитання дала відповідь Ільїна Р.І. 
Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 

цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  950-11/VIIІ, 951-11/VIIІ,   
952-11/VIIІ,   953-11/VIIІ,   954-11/VIIІ,   955-11/VIIІ,   956-11/VIIІ,   957-11/VIIІ,   
958-11/VIIІ,   959-11/VIIІ,   960-11/VIIІ, 961-11/VIIІ,     962-11/VIIІ,     963-

11/VIIІ,     964-11/VIIІ,     965-11/VIIІ,     966-11/VIIІ,     967-11/VIIІ,     968-

11/VIIІ,     969-11/VIIІ,     970-11/VIIІ,  971-11/VIIІ, 972-11/VIIІ, 973-11/VIIІ, 
974-11/VIIІ, 975-11/VIIІ, 976-11/VIIІ, 977-11/VIIІ  додаються. 

15.СЛУХАЛИ: Про затвердження проекту  землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення фермерського господарства. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Оскаленка В.В., Оскаленко Ю.В., Оскаленка А.В., 
Оскаленко С.Л. з проханням затвердити проєкт землеустрою щодо відведення 



земельної ділянки для ведення фермерського господарства. Ознайомила з 
проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 978-11/VIIІ  додається. 
 

16.СЛУХАЛИ: Про затвердження проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Корх Є.М., Овчаренко А.О. з проханням затвердити їм 
проєкти землеустрою щодо відведення земельної ділянки для ведення 
товарного сільськогосподарського виробництва. Ознайомила з проєктами 
рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  979-11/VIIІ, 980-11/VIIІ  
додаються. 

17. СЛУХАЛИ: Про передачу земельних ділянок в комунальну власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що відповідно Закону 
України «Про внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо 
вдосконалення системи управління та дерегуляції у сфері земельних відносин» 
від 28.04.2021, керуючись Законом України «Про місцеве самоврядування в 
Україні», Земельним кодексом України, Законом України «Про землеустрій» 



селищна рада повинна прийняти у комунальну власність земельні ділянки 
сільськогосподарського призначення державної власності загальною площею 
44.2521га, які знаходяться на території Софіївської селищної територіальної 
громади за межами населеного пункту. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 

Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 981-11/VIIІ  додається. 
 

18.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення проєкту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки в постійне користування КП «Софіївське» 
для розміщення твердих побутових відходів. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що відповідно ст.26,33 

Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» з метою 
впорядкування місця розміщення твердих побутових відходів селищної ради, 
керуючись ст.12, 19, 83. 92, 122, 123 Земельного Кодексу України, Законом 
України «Про відходи», селищна рада має намір надати дозвіл КП 
«Софіївське» на виготовлення проєкту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки в постійне користування із земель промисловості 
комунальної власності для розміщення полігону твердих побутових відходів 
на території Софіївської селищної ради орієнтовною площею 10.0 га. 
Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Депутат Назаренко В.А. поцікавився: чи будуть дотримані санітарні 
норми щодо розміщення полігону для розміщення твердих побутових 
відходів? 

На його запитання дав відповідь селищний голова Сегедій П.Ю. 
 В обговорення даного питання взяв участь депутат Ащаулов О.В. 
Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 

цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  



Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 982-11/VIIІ  додається. 
 

19.СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на розроблення проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для будівництва жилого будинку, 
господарських будівель та споруд для подальшої передачі у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Михайлюка О.В., Головацької Н.В., Бугай О.І., Тронь 
О.О., Троня Е.Є., Белайц Д.Е., Белайц М.Е., Белайц Е.О., Белайц В.В., 
Кравченка О.А., Запорожця В.І., Чумаченка Д.Г.    з проханням надати їм 
дозволи на розроблення проекту землеустрою щодо відведення земельної 
ділянки для будівництва жилого будинку, господарських будівель та споруд 
для подальшої передачі у власність. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

В обговоренні даного питання взяли участь депутати Ащаулов О.В., 
Ащаулов В.В., Рудніцький О.З., Назаренко В.А., Кравченко В.І., Степанюк В.І. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  983-11/VIIІ, 984-11/VIIІ  
додаються. 

20. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення  проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для ведення особистого селянського 
господарства та передачу її у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Андрієвського А.С., Мандзюк В.М., Демченко В.А., 
Бугая В.О., Рибалкіної М.Т., Яворської Л.А., Яворського В.М., Касаткіна В.П., 
Яворської Л.А., Куліша С.П., Гончарової Г.В., Бондаренка І.Г., Самчука О.С., 
Стрельчені В.М., Дишка С.А., Дишко Н.В., Цирулика С.І., Цирулик В.А., 
Чапайло Н.А., Чапайло Г.В., Приходька А.Н., Приходько Л.О., Кравченка 
О.А., Реуса О.І., Мостового В.П., Олешкевич Л.І., Крамара О.М., Лин Є.О., 
Зигала В.М., Сусідки Є.В., Харченко С.О. та Корольчук В.П., Дєхтярової С.П., 
Давиденка В.В., Чеботарьова В.Ю., Квітки Н.О. з проханням надати їм дозвіл 



на виготовлення  проекту землеустрою щодо відведення земельної ділянки для 
ведення особистого селянського господарства та передачу її у власність. 
Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за»- Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- Поденежна Л.Ю.., «не 
голосували» - Рудніцький О.З.. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  985-11/VIIІ, 986-11/VIIІ  
додаються. 

  21. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення технічної 
документації із землеустрою щодо встановлення меж частини земельної 
ділянки, на яку поширюється право сервітуту, з метою надання її в 
користування фізичній особі по договору особистого строкового сервітуту. 

ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Зінченка А.К. з проханням надати йому дозвіл на 
виготовлення технічної документації із землеустрою щодо встановлення меж 
частини земельної ділянки, на яку поширюється право сервітуту, з метою 
надання її в користування фізичній особі по договору особистого строкового 
сервітуту. Ознайомила з проєктом рішення. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 987-11/VIIІ  додається. 
 

 22. СЛУХАЛИ: Про вилучення земельної ділянки за добровільною відмовою. 



ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшла заява від гр. Федорової Н.І. з проханням про вилучення в неї 
земельної ділянки за добровільною відмовою. Ознайомила з проєктом 

рішення. 
Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 988-11/VIIІ  додається. 
 

 23. СЛУХАЛИ: Про внесення змін в рішення сесії ради. 

ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Запорожець Л.М.,  Орєхова В.С., Нестерюк М.А., з 
проханням внести зміни у рішення сесії від 26.05.2021 №736-8/VIII, гр. 
Федоріненко С.М. з проханням внести зміни у рішення сесії від 21.04.2021 
№597-7/VIII. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  989-11/VIIІ, 990-11/VIIІ,  
991-11/VIIІ,  992-11/VIIІ   додаються. 

   24. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на проведення експертної грошової 
оцінки земельної ділянки з метою викупу у власність. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Качана В.В., Левченка А.І. з проханням надати їм дозвіл 
на проведення експертної грошової оцінки земельної ділянки з метою викупу 
у власність. Ознайомила з проєктами рішень. 



Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  993-11/VIIІ, 994-11/VIIІ 
додаються. 

 25. СЛУХАЛИ:  Про надання дозволу на виготовлення  проекту землеустрою 
щодо відведення земельної ділянки для розміщення та експлуатації основних, 
підсобних і допоміжних будівель і споруд технічної інфраструктури та 
передачу її в оренду. 
ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшли заяви від гр. Кокотя В.А. та Бачуріна С.В.- технічного директора АТ 
«Оператор газорозподільної системи «Дніпропетровськгаз» з проханням 
надати їм дозвіл на виготовлення  проекту землеустрою щодо відведення 
земельної ділянки для розміщення та експлуатації основних, підсобних і 
допоміжних будівель і споруд технічної інфраструктури та передачу її в 
оренду. Ознайомила з проєктами рішень. 

Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» - Рудніцький О.З. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  995-11/VIIІ, 996-11/VIIІ, 
997-11/VIIІ додаються. 

   26. СЛУХАЛИ: Про надання дозволу на виготовлення детального плану 
частини території земельної ділянки. 

1. ВИСТУПИЛИ: Ільїна Р.І., яка повідомила про те, що в селищну раду 
надійшло звернення від гр. Ащаулової Л.І. та КП «Софіївське» щодо надання 



їм дозволу на виготовлення детального плану частини території земельної 
ділянки. Селищна рада має намір розробити детальний план частини території 
земельної ділянки орієнтовною площею 0,4  га зі зміною цільового 
призначення (із земель житлової та громадської забудови на землі для 
розміщення та експлуатації об’єктів дорожнього сервісу), розташованої за 
адресою: вул. Больнична, смт Софіївка, Софіївського району 

Дніпропетровської області (в межах населеного пункту) для будівництва 
мийки самообслуговування та розробити детальний план території земельної 
ділянки орієнтовною площею 10,0  га із земель промисловості комунальної 
власності (для розміщення та експлуатації основних, підсобних і допоміжних 
будівель і споруд технічної інфраструктури – 11.04)  під розміщення полігону 
твердих побутових відходів, на території Софіївської селищної ради за 
межами населеного пункту смт Софіївка, Софіївського району 

Дніпропетровської області. Ознайомила з проєктами рішень. 
Кравченко В.І., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 

засіданні комісії. Комісія пропонує сесії розглянути дане питання на 
пленарному засіданні ради та взяти проєкти рішень за основу. 

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкти рішень в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєктах 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В., Бугайчук Р.Я., Бугай 
М.П., Василик С.М., Зубко В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко 
В.А.,  Овдієнко В.А.,  Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  
Степанюк В.І.,  Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, 
«утрималися»- немає., «не голосували» -немає. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у 
проєктах редакції. Рішення прийняті. Рішення №№  998-11/VIIІ, 999-11/VIIІ 
додаються. 

27. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради від 
28 лютого 2018 року №1692-32/VII. 

ВИСТУПИЛИ: Сегедій П.Ю.,  який ознайомив депутатів з проєктом рішення 
про внесення змін до рішення Софіївської селищної ради від 28 лютого 2018 
року №1692-32/VII. Дав відповіді на запитання депутатів. 
Бугай М.П.- заступник голови постійної комісії з питань прав людини, 
законності, депутатської діяльності, етики та регламенту, який повідомив про 
те, що дане питання розглядалося на засіданні постійної комісії і 
комісія  рекомендує сесії розглянути дане питання на пленарному засіданні 
ради та взяти проєкт рішення за основу.  

Голова пленарного засідання вніс пропозицію схвалити проєкт рішення в 
цілому та прийняти рішення з даного питання в запропонованій у проєкті 
редакції. Питання ставиться  на голосування. 
Результат голосування: «за» - Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., Зубко 
В.В., Кравченко В.І., Левченко С.С., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А.,  Овдієнко В.А.,  
Плескач Л.Г., Поденежна Л.Ю.,  Рудніцький О.З., Рященко С.А.,  Степанюк В.І.,  



Трофимюк О.М., Федорченко К.С.,  Ященко Т.В., проти- немає, «утрималися»- немає., «не 
голосували» - Ащаулов В.В., Ащаулов О.В.. 
УХВАЛИЛИ:  рішення   селищної ради прийняти у запропонованій  у проєкті 
редакції. Рішення прийнято. Рішення № 1000-11/VIIІ додається. 

 28. СЛУХАЛИ: Про делегування повноважень селищному голові Сегедію 
П.Ю. 
ВИСТУПИЛИ: Моренко Г.Г.- головний спеціаліст з кадрових питань 
виконавчого комітету Софіївської селищної ради, яка повідомила про те, що 
керуючись Конституцією України, Законом України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», Основами законодавства України про охорону 

здоров’я, Порядком укладення контракту з керівником державного, 
комунального закладу охорони здоров’я та типових форм контракту з 
керівником державного, комунального закладу охорони здоров’я, 
затвердженого постановою Кабінету Міністрів  України від 21.09.2019 №792,  
враховуючи Статут Комунального некомерційного підприємства 
«Софіївський центр первинної медико-санітарної допомоги» Софіївської 
селищної ради Софіївського району Дніпропетровської області, Статут  
Комунального підприємства «Софіївська центральна лікарня» Софіївської 
селищної ради Софіївського району Дніпропетровської області селищна рада 
має намір уповноважити Сегедія Петра Юрійовича, селищного голову, 
особисто: 

- затверджувати  структуру, штатний розпис, кошторис та план 
асигнувань комунальних підприємств охорони здоров’я; 

-погоджувати призначення та звільнення заступників директора, 
медичного директора, головного бухгалтера комунальних підприємств 
охорони здоров’я; 

-погоджувати розподіл обов’язків між заступниками директора та 
медичним директором комунальних підприємств охорони здоров’я. 

Бугай М.П., який повідомив про те, що дане питання розглядалося на 
засіданні постійної комісії і комісія не  рекомендує сесії розглянути дане 
питання на пленарному засіданні ради та взяти проєкт рішення за основу. 
Результат голосування: «за» - Зубко В.В., Назаренко Л.І.,  Назаренко В.А., Плескач 
Л.Г., Степанюк В.І.,  Ященко Т.В., проти- Бугайчук Р.Я., Бугай М.П., Василик С.М., 
Кравченко В.І., Левченко С.С., Рудніцький О.З., Рященко С.А., Трофимюк О.М., 
Федорченко К.С., «утрималися»- Овдієнко В.А., Поденежна Л.Ю., «не голосували» - 

Ащаулов В.В., Ащаулов О.В.. 
УХВАЛИЛИ: внести зміни до Статуту КНП «Софіївський центр 

первинної медико – санітарної допомоги» і ввести пункт про делегування  
повноважень селищному голові Сегедію П.Ю. особисто щодо затвердження  
структури, штатного розпису, кошторису та плану асигнувань комунальних 
підприємств охорони здоров’я; 

-погоджувати призначення та звільнення заступників директора, 
медичного директора, головного бухгалтера комунальних підприємств 
охорони здоров’я; 



-погоджувати розподіл обов’язків між заступниками директора та 
медичним директором комунальних підприємств охорони здоров’я. Рішення 
не прийнято. 

 29. Різне. 
СЛУХАЛИ:  

- Керівника Криворізької східної окружної прокуратури Шелеста 
Романа Миколайовича, який проінформував депутатів про результати 
роботи Софіївського відділення прокуратури протягом І півріччя 2021 

року. Роман Миколайович дав відповіді на запитання, які виникли в 
депутатів під час його виступу. Селищний голова Сегедій П.Ю. подякував 
Шелесту Р.М. та Чумак В.А. за допомогу, співпрацю і розуміння. 

- Селищного голову Сегедія П.Ю., який повідомив про: 
- про хід ремонтних робіт на об’єкті ДНЗ «Ромашка»; 
- про виготовлення проєктно – кошторисної документації по 

реконструкції стадіону в КЗ «Миколаївська ЗОШ І-ІІІ ступенів»; 
- про виділення коштів для будівництва перехрестя вулиць Карпенка, 

Больнична, Паркова; 
- про хід робіт з ремонту Софіївської філії КЗ «Софіївська опорна ЗОШ 

І-ІІІ ступенів»; 
- про проведення торгів по будівництву автодороги «Апостолово- 

П’ятихатки»; 
- запросив депутатів долучитися до святкування днів с. Петрове та 

Новоюлівка, яке відбудеться 31 липня ц.р.; 
- про підготовку до свят Дня Державного прапора України та Дня 

незалежності України. 
 

Селищний голова Сегедій П.Ю. не бере участі в голосуванні по жодному 
питанню порядку денного. 

Всі питання порядку денного пленарного засідання 11 сесії селищної ради 
розглянуто. 11 сесія оголошується закритою. (Лунає Державний Гімн 

України). 
Селищний голова дякує за плідну роботу депутатам Софіївської селищної 

ради, які взяли участь у пленарному засіданні 11 сесії селищної ради. 
 

Селищний голова, голова 

пленарного засідання 11 

 сесії                                                                                              П. СЕГЕДІЙ 

 

Секретар селищної ради, 
секретар пленарного засідання 

11 сесії                                                                                            Л.НАЗАРЕНКО               



 

 


